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Fyzulnačka po roku – správa zo záhrobia 

 
Milí priatelia fajky, Pezinka a našej najlepšej fazuľovej polievky na svete. Je to 

neuveriteľné ale konečne sedím temer po roku pri písacom stole a začínam písať mimoriadne 
aktuálnu správu o našej účasti na majstrovstvách vo varení fazuľovej polievky počas Vinobrania 
v Pezinku pred rokom. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Pokiaľ si dobre pamätám a vidím rovno pred nosom na obrazovke zo starých správ, písal 

sa rok 2007 krásneho slnečného septembrového dvadsiateho druhého dňa v mesiaci ráno na 
Potočnej ulici. Už začiatok bol grandiózny, keď sme s plnou károu fazule, zemiakov, korenín,  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
dobrého vínka a dobrej nálady úspešne dorazili medzi poslednými na bojisko a zohnali 
mimoriadne lukratívny flek rovno pri smetniakoch, čo dodalo nášmu odhodlanému kuchárskemu 
tímu ten správny punc. Ako je vidieť z fotiek, naše družstvo v klubových tričkách, ktoré presne 
na mieru na Fyzulnačku vyrobil Bandi a šatkách od pána Jána – Trnka, bolo proste neodolateľné 
a neuniklo ani svetovým médiám.  
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Reprezentovali Bandi, Trnko, Tangua, Peter a Miňo. Až teraz po roku si uvedomujem, koľko sme 
prežili entuziazmu a spravili hlavne obrovský kus práce pri prípravách na túto súťaž. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
Nákup mäsa všetkých možných druhov, predvarenie fazule vo vývare z kostí, príprava koláčikov, 
cestovín, vyrobenie dresov, no keď si na to teraz spomínam, musím pochváliť naozaj všetkých, 
bolo to skutočne vo veľkom a hlavne oproti ostatným družstvám vo veľkorysom štýle.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Náš kotol bol jednoducho obrovský a fyzulnačka s údeným mäsom, klobáskou a neviem 

s čím ešte všetkým možným bola neodolateľná. Nálada bola výborná a pracovné nasadenie 
najvyššie možné. Keďže sme asi ako jediní dodržiavali časové pravidlá, začali sme s varením 
presne po výstrele z dela o 10,00 a mali sme čo robiť, keďže mnohé konkurenčné  družstvá už 
mali prakticky navarené...  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tímová práca bola skvelá, vínko a iné nápoje tiekli potokom. 
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Prezidento-Bandito vyrobil krásny reklamný poster so symbolmi nášho klubu na ktorom postupne 
pribúdali podpisy našich členov, priateľov a fanúšikov klubu. Ešte dnes ho mám na čestnom 
mieste vyvesený doma v chatke-grilovačke a keď sa naň pozriem, hneď mám lepšiu náladu. Aj 
naše deťúrence nelenili a pomáhali kde sa dalo v čiapočkách fajkového klubu, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ktoré vyrobil náš prezidento Bandi. No bolo tam ako v úli a nálada a víťazné pocity stúpali. No 
a pomaly sa mohol začať boj o zlaté fazuľky, ktoré mali zbierať družstvá od návštevníkov 
Pezinka, ktorých tam bolo veru tisíce, keďže súťaž sa  konala v rámci vinobrania. No boj to 
nebol veru ľahký, keďže ako asi je to na tejto súťaži zvykom, niektoré družstvá ešte pred  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
oficiálnym začatím ochutnávky o 12,30 veselo rozdávali fyzulnačku a pilne zbierali zlatučké 
fazuľky dávno pred oficiálnym hvizdom. Ale to nás veru neodradilo a trpezlivo sme čakali na 
oficiálny hvizd spolu so stovkami vyhladovaných Pezinčanov, ktorí síce mali nakúpených kopu 
lístkov na ochutnávku ale už nemali čo jesť, keďže lístkov sa predalo veľa ale fyzulnačky už 
okrem nás temer nebolo.  
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No a potom to začalo, začala sa najväčšia reklamná akcia nášho klubu v Pezinku, misky, príbory, 
nalievanie, servírovanie polievky, cestovín, feferóniek, mäska a úsmevov.  
Bolo to hektické ale krásne. Všetci nás chválili, myslím, že sa nám fyzulnačka naozaj vydarila 
a bolo jej proste strašne veľa a Pezinok sa konečne dobre najedol. Nálada super, pot z nás 
tiekol tak sme zase rýchlo dopĺňali dobrým vínkom, deti nadšené. No a tu by som mal asi 
skončiť, lebo potom už to nebolo až tak veselé, keďže boj o zlaté fazuľky čiže ocenenie laickej 
verejnosti našej fyzulnačky sme tesne prehrali a nedostali žiadnu z cien od odbornej poroty,  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
tak sme boli potom trochu sklesli a sklamaní, ale myslím že to stálo za to a potom som sa liečil 
z dobrej nálady ešte dva dni... No čo dodať na záver, bolo to skvelé ale druhýkrát prídeme, keď 
sa organizátori tejto peknej akcie aj to naučia poriadne organizačne a možno aj finančne lepšie 
robiť. Dovidenia a dobrú chuť.   
 
 
Zapísal: Rapťák 
 


